
OBČINA KAMNIK 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 0322-0007/2023 
Datum:   21. 6. 2023    
 

ZAPISNIK 
5. seje Občinskega sveta z dne 21. junija 2023 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
====================================================================== 
Od 28 članic in članov Občinskega sveta je na seji prisotnih 26 članic in članov. Odsotnost je 
opravičila Mojca Jončeska Malovrh.  
  
Sejo je vodil Matej Slapar, župan. 
 
Poleg članic in članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- Bogomira Skvarča Jesenšek, direktorica občinske uprave, 
- dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje prostora, 
- Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za področje finančnega 

poslovanja, 
- Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti (nadomeščanje vodje 

Oddelka za družbene dejavnosti), 
- Lea Logar, strokovna sodelavka VII/2 (II), 
- Klavdija Vidmar, svetovalka za gospodarske javne službe in varstvo okolja, 
- Liljana Juhart Mastikosa, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti, 
- Sandi Borec, višji svetovalec za gospodarske javne službe in projektno delo, 
- Pepca Podgoršek, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti, 
- Eva Cerar, strokovna sodelavka VII/1, 
- Bogdan Pogačar, predsednik gradbenega odbora nove OŠ Frana Albrehta, 
- Kristina Zabavnik, višja svetovalka za delovanje organov občine, 
- Luka Svetec, vršilec dolžnosti direktorja Zavoda za turizem in šport Kamnik,  
- Nina Irt, strokovna sodelavka na Zavodu za turizem in šport Kamnik, 
- Špela Osolin, predstavnica podjetja Locus d.o.o., 
- Karmen Potočnik, vodja kadrovsko-računovodske službe javnega zavoda Mestne lekarne, 
- mag. Renata Vuga, notranja revizorka javnega zavoda Mestne lekarne, 
- mag. Liana Cerar, ravnateljica Vrtca Antona Medveda Kamnik, 
- Igor Šilc, predstavnik ARHI+URBI Studio z.b.o, 
- Aleš Senožetnik, Gorenjski glas. 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 4. SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 24. MAJA 2023 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 5. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 4. seje Občinskega sveta z dne 24. maja 2023. 
 
 
 



Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
DNEVNI RED 
====================================================================== 
Predlog dnevnega reda je objavljen v gradivu št. 5.  
 
Dr. Marija Tadeja Ježek je predlagala razširitev dnevnega reda s tč. »Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu PN3 Terme Snovik – druga 
obravnava«, ki se jo uvrsti na dnevni red kot zadnjo točko. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
Sandi Borec je predlagal, da se tč. »Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest na območju Občine Kamnik« obravnava po skrajšanem 
postopku. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 5. seje Občinskega sveta: 
 
1. Vprašanja in pobude 
2. Seznanitev z Akcijskim načrtom za trajnostni razvoj turizma v Kamniku – na podlagi 

priporočil v okviru ocenjevanja za trajnostni znak "Slovenia Green Destination" 
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest 

na območju Občine Kamnik – skrajšani postopek 
4. Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega lekarniškega zavoda Mestne lekarne – prva 

obravnava 
5. Predlog Sklepa o določitvi cen programov za predšolsko vzgojo v občini Kamnik 
6. Seznanitev občinskega sveta s potekom gradnje nove OŠ Frana Albrehta 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu PN3 

Terme Snovik – druga obravnava 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Ad 1) VPRAŠANJA IN POBUDE 
====================================================================== 
Na zastavljena vprašanja svetniške skupine Gibanja SVOBODA – Aleša Lipičnika je 
odgovorila Klavdija Vidmar, svetniške skupine Liste MS – Romane Učakar pa je odgovorila 
Liljana Juhart Mastikosa. 
 
 
 
 



Ad 2) SEZNANITEV Z AKCIJSKIM NAČRTOM ZA TRAJNOSTNI RAZVOJ TURIZMA V 
KAMNIKU – NA PODLAGI PRIPOROČIL V OKVIRU OCENJEVANJA ZA 
TRAJNOSTNI ZNAK "SLOVENIA GREEN DESTINATION" 

====================================================================== 
Akcijski načrt je objavljen v gradivu št. 5.  
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Nina Irt, strokovna sodelavka na Zavodu za turizem in šport 
Kamnik. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani z Akcijskim načrtom za trajnostni razvoj turizma v 
Kamniku – na podlagi priporočil v okviru ocenjevanja za trajnostni znak "Slovenia Green 
Destination". 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 3) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST NA OBMOČJU OBČINE KAMNIK – 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 5. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Špela Osolin, predstavnica podjetja LOCUS d.o.o. 
 
1. obravnava 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Ivanka Učakar, Matija Sitar Močnik in Jože Korošec. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila poročevalca Sandi Borec, višji svetovalec za 
gospodarske javne službe in projektno delo, ter Špela Osolin.  
  
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest na območju Občine Kamnik v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 



2. obravnava 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest na območju Občine Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 
Ad 4) PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA LEKARNIŠKEGA ZAVODA 

MESTNE LEKARNE – PRVA OBRAVNAVA 
====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 5.  
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Matjaž Šporar – NSi.  
 
Svetnice in svetniki: Jože Korošec. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila mag. Renata Vuga, notranja revizorka javnega 
zavoda Mestne lekarne.  
  
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega lekarniškega zavoda 

Mestne lekarne v prvi obravnavi. 
2. Predlagatelj naj pri pripravi predloga odloka za drugo obravnavo upošteva pripombe, dane 

na seji občinskega sveta, oziroma odgovori, zakaj jih ni možno upoštevati. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Ad 5) PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV ZA PREDŠOLSKO 

VZGOJO V OBČINI KAMNIK 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 5. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 



Uvodno obrazložitev je podala Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Vojko Tonin – NSi.  
 
Svetnice in svetniki: Jože Korošec, Aleš Lipičnik, Alenka Jevšnik, Anton Iskra, Matija Sitar 
Močnik in Karla Urh.   
 
Na vprašanja iz razprave so odgovorili poročevalka Katarina Vegel, župan Matej Slapar in 
mag. Liana Cerar, ravnateljica Vrtca Antona Medveda Kamnik. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o določitvi cen programov za predšolsko vzgojo 
v občini Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 18;  proti: 3. 
 
 
Ad 6) SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA S POTEKOM GRADNJE NOVE OŠ FRANA 

ALBREHTA 
====================================================================== 
Seznanitev je objavljena v gradivu št. 5.  
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Bogdan Pogačar, predsednik gradbenega odbora nove OŠ 
Frana Albrehta. 
 
Razpravljal je Jože Korošec.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril poročevalec Bogdan Pogačar. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani s potekom gradnje nove Osnovne šole Frana 
Albrehta. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 7) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

UREDITVENEM NAČRTU PN3 TERME SNOVIK – DRUGA OBRAVNAVA 
====================================================================== 
Predlog odloka so članice in člani sveta prejeli po e-pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 



Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ureditvenem načrtu PN3 Terme Snovik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 22;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.40.   
 
 
      Zapisnik vodila:              Predsedujoči: 
     Kristina Zabavnik                Matej Slapar  
                   ŽUPAN       
 


	DNEVNI RED

